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§ 136 Fråga om vägmarkeringar på gång- och cykelbanor 
Diarienummer: KS2024/386 

Kommunfullmäktige beslutar 
att frågan får ställas. 

att frågan besvaras vid ett kommande sammanträde.  

Sammanfattning 
Hanna Forsell (SD) frågar teknik- och griftegårdsnämndens ordförande Jimmy 
Rydé (KD) angående kommunens planer på att anlägga vägmarkeringar på gång- 
och cykelbanor. 
Tillsammans med Björn Thiele (S) besvarar Rydé (KD) frågan, men meddelar 
också att han avser att återkomma vid ett kommande sammanträde för att ge ett 
mer utförligt svar. 

Beslutet skickas till 
Jimmy Rydé (KD) 
Diariet 

Dokumenttyp 
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Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 
2024-08-19 
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